
Duurzaamheid staat bij VanDijk voorop, 
vertelt manager operations Focco 
Annema. “Dat zit in de basis van ons 

bedrijf. Tweedehands boeken huren is duur-
zamer dan elk jaar nieuwe aanschaffen. Maar 
we zorgen ook dat we onze operatie actief 
verduurzamen. We hebben bijvoorbeeld 
zonnepanelen, ledverlichting en laadpalen 
voor elektrische wagens. En we zetten de 
verwarming lager. Van onze logistieke partner 
verwachten we ook aandacht voor duurzaam-
heid. Daarom kwamen we uit bij PostNL.”

Minder kilometers rijden
VanDijk gebruikt de CO2-neutrale verpak-
kingen van PostNL. Bij de productie daarvan 
komen minder schadelijke broeikasgassen 
vrij. Focco: “We hebben diverse formaten 
dozen getest. Om minder lucht te versturen. 
Nu hebben we vier formaten dozen in plaats 
van twee. Zo passen er meer pakketten in een 
rolcontainer en hoeft PostNL dus ook minder 
kilometers te rijden.”

Een verademing
“Wat me erg verraste, was hoe flexibel 
PostNL is. Op piekmomenten verpakken we 
bij VanDijk wel vijftienduizend pakketten per 
dag. Daarvoor hebben we heel veel pallets 
met verpakkingsmateriaal nodig. Maar niet 
allemaal tegelijk. Bij de vorige leverancier 
stonden er soms ineens zes vrachtwagens 
met verpakkingen voor de deur. Daar moesten 
we dan in alle haast een plek voor zoeken 
in ons bomvolle magazijn. PostNL levert de 
verpakkingen op aanvraag. Dat is echt een 
verademing.” « 

“We kiezen voor PostNL omdat we 
duurzaamheid belangrijk vinden” 

Vijftienduizend 
dozen boeken 
per dag

Grote kans dat jij op de middelbare 

school je boeken via VanDijk 

ontving. Het bedrijf levert al meer 

dan tachtig jaar tweedehands 

boeken aan scholen en leerlingen 

in het voortgezet onderwijs. Samen 

met PostNL kan VanDijk duurzamer 

versturen. 




